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Onderwerp: Beantwoording artikel 36-vragen van fractie VVD, Hart van 
Hoorn, PvdA, HOE over de zoektocht naar een nieuw evenemententerrein

Geachte heren en dames,

U heeft vragen gesteld over een alternatief evenemententerrein voor het Pelmolenpad. In deze brief 
leest u de antwoorden op uw vragen

Vraag 1. Wanneer komt het huidige evenementen terrein aan ‘t Pelmolenpad te vervallen?

Antwoord
Er zijn verschillende voorbereidende werkzaamheden nodig voor de realisatie van de woningen op het 
Pelmolenpad. Na de kermis dit jaar wordt er gestart met archeologisch onderzoek. Daarvoor moet de 
voor evenementen aangelegde stroomvoorziening op het Pelmolenpad verwijderd worden. Er is dus 
vanaf het najaar 2024 geen stroom meer beschikbaar. Tot 2026 is het terrein niet voortdurend in gebruik 
en is het toestaan van evenementen maatwerk. In overleg met organisatoren bekijken we of een 
evenement nog mogelijk is. Vanaf 2026 zal het terrein niet meer beschikbaar zijn voor evenementen.

Vraag 2. Wanneer komt het college met het voorstel voor een alternatieve locatie door het
wegvallen van t Pelmolenpad? En hoe snel denkt u dat dit vervolgens in gebruik genomen 
kan worden en aan welke locaties denkt het college? Welke alternatieve locaties zijn er op 
dit moment binnen Hoorn beschikbaar voor het organiseren van evenementen?

Antwoord.
Ons evenementenbeleid gaat uit van spreiding. In Hoorn vinden ongeveer 300 evenementen per jaar 
plaats op verschillende locaties zoals de Roode Steen, het Kerkplein, het Baatland, het Hoofd, het 
Julianapark en het Pelmolenpad. Als het Pelmolenpad wegvalt als locatie waar evenementen kunnen 
plaatsvinden, dan kunnen er nog genoeg evenementen in Hoorn plaatsvinden. Er ontbreekt wel een plek 
waar een groot evenement kan plaatsvinden zoals Live in Hoorn. Zevenhuis zien wij niet als geschikt 
alternatief, aangezien deze grond niet in ons bezit is en bedoeld is voor de vestiging van bedrijven. De 
andere twee opties gaan we onderzoeken, waarbij de ijsbaan wel het meest voor de hand ligt. Het 
bestemmingsplan van het stadstrand biedt maar beperkt ruimte voor evenementen We verwachten eind 
2024 meer duidelijk te hebben over een alternatief. Onze wens is dat dit terrein in 2025 hiervoor 
beschikbaar is.
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Vraag 3. Bent u het met ons eens dat Hoorn over een evenemententerrein moet beschikken en 
welke maximale capaciteit (aantal bezoekers) is dan wat u betreft ideaal?

Antwoord.
Er is een verschil tussen een specifiek evenemententerrein en een locatie waar ook evenementen 
georganiseerd kunnen worden. Wij zijn niet zozeer op zoek naar een evenemententerrein, maar wel naar 
een terrein waar jaarlijks een aantal grote evenementen kunnen plaatsvinden en waar ook de 
woonwagens van de kermis kunnen staan. We kijken nu vooral naar terreinen die qua omvang groot 
genoeg zijn voor een evenement als Live in Hoorn. Het evenement Live in Hoorn neemt 8.000 m2 in 
gebruik. Een geschikt terrein van die afmeting is niet makkelijk te vinden.

Vraag 4. Bent u het met ons eens dat, in het ergste geval, een kleine locatie beter is dat helemaal 
geen evenementen locatie?

Antwoord.
Op zich heeft Hoorn voldoende kleine locaties, dus dat zal geen punt zijn. Maar onze ambitie is en blijft 
om een alternatief te vinden voor het Pelmolenpad.

Vraag 5. Wat zal het ontbreken van een evenemententerrein doen met onze ambitie om jonge 
gezinnen te verleiden naar onze gemeente te komen?

Antwoord.
Onze stad heeft ongeveer 300 evenementen per jaar, dus op zich genoeg evenementen om deze 
ambitie voor wat betreft het onderdeel evenementen waar te maken. Tegelijkertijd zou het heel jammer 
zijn om een groot en populair evenement als Live in Hoorn te moeten missen. Daarom kijken we ook 
heel serieus naar alternatieve mogelijkheden.

Vraag 6. Bent u met ons eens dat de organisatoren creatief genoeg zijn om hun evenementen aan 
te passen naar een andere schaal als dat nodig mocht zijn, dus dat er niet exact gezocht 
hoeft te worden naar een terrein wat qua capaciteit vergelijkbaar is met het ‘t 
Pelmolenpad?

Antwoord.
Ja, daar zijn we ons bewust van

Vraag 7. Zou bijvoorbeeld ‘t Zevenhuis dan wel het nieuwe stadstrand en de ijsbaan de Westfries 
mogelijk een geschikte alternatieven zijn om toekomstige evenementen te kunnen 
realiseren?

Antwoord.
Zevenhuis zien wij niet als geschikt alternatief, aangezien deze grond niet in ons bezit is en bedoeld is 
voor de vestiging van bedrijven. De andere twee opties wel, waarbij de ijsbaan het meest voor de hand 
ligt. Het bestemmingsplan van het stadstrand biedt maar beperkt ruimte voor evenementen.

Vraag 8. Is er binnen het PACT van Westfriesland al eens gesproken over een gezamenlijk goed 
geoutilleerd evenemententerrein?

Antwoord.
Nee.

Vraag 9. Heeft het college een evenement als Live in Hoorn een alternatieve of tijdelijke locatie 
aangeboden, zodat de continuïteit niet verloren gaat? Zo nee, waarom niet?

Antwoord.
Er zijn gesprekken gevoerd en ook nog gaande met de organisatoren van Live in Hoorn. Er is nog geen 
alternatieve locatie aangeboden. Zoals bij het antwoord op vraag 1 reeds aangegeven bekijken we in 
2025 ook nog de mogelijkheden op het Pelmolenpad.
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Vraag 10. U heeft aangegeven met een nieuw evenementen beleid te willen komen. Hoe verhoudt 
zich dit met het feit dat Hoorn straks geen evenemententerrein meer heeft?

Antwoord
Evenementenbeleid gaat niet alleen over deze locaties maar is meeromvattend.

Met vriendelijke groet,

Burgermeeste/en wethouders van Hoorn
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